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رئیس ســازمان حفاظت محیط زیست کشور 
تاکیــد کرد: پروژه میانکاله ســوی ســازمان 
حفاظت محیط زیست مجوز ندارد.به گزارش 
ایســنا، علی ســاجقه دیروز در یــک برنامه 
تلویزیونی درباره تاش هایی برای از سرگیری 
پتروشیمی میانکاله اظهار کرد: معمولا در هر 
نقطه از دنیا ضوابطی برای استقرار هر صنعت 

و تاسیسات وجود دارد. 
هــر پــروژه ای که بخواهــد بارگذاری شــود 
درخواست اســتقرار آن در مجموعه تخصصی 
تحت عنوان ســازمان حفاظت محیط زیست 
کشــور به عنــوان متولی مدیریت ســرزمین 
کشــور داده می شــود و این درخواســت در 
تیم های کارشناسی بر اساس قوانین موجود و 
آیین نامه ها مورد بررسی قرار می گیرد. پس از 
بررسی این طرح ها یا پذیرفته و یا رد می شوند 
و یــا حتی اتخاذ تمهیداتی برای اســتقرار آن 

توصیه می شود.
وی ادامه داد: سازمان حفاظت محیط زیست 
درخواست پروژه میانکاله را بررسی کرده است 
و این صنعت هیچگونه مجوز اســتقرار ندارد و 
برخی مواقع درباره ایــن رویکرد جبهه گیری 
می شود این در حالیست که سازمان حفاظت 
محیط زیســت یک ســازمان تخصصی و بی 
طرف اســت که به نمایندگــی از ملت ایران 
مدیریت ســرزمین را بر عهده دارد و بر اساس 
قوانین و آیین نامه ها مسائل را بررسی می کند و 
در خصوص پتروشیمی میانکاله هم همینطور 
اســت. مجموعه ای تحت عنوان پارک امیرآباد 
برای تولید پروپیلن درخواســت صدور مجوز 
زیســت محیطی داد و موضوع بررســی شد. 
این مجموعه از دید ســازمان حفاظت محیط 
زیست هیچ مجوز زیست محیطی ندارد و هیچ 
مسائل شخصی و ... در این میان مطرح نیست. 
مــا خادم مردم و مراقب طبیعت و اموال مردم 

هستیم.
رئیس ســازمان حفاظت محیط زیست درباره 
بی توجهی به به مخالفت های ســازمان محیط 
زیست از سوی برخی صاحبان پروژه ها گفت: 
ما در مسئله فرهنگ سازی محیط زیست هنوز 
قصور داریم و دراین زمینه نتوانسته ایم جایگاه 
محیط زیســت را برای مردم و حتی مسئولان 
به عنوان یک مســئله درجه یک تبیین کنیم.
وی افزود: کشــور اولویت هایی دارند و برخی 
اوقــات بعضــی اولویت ها بر مســائل محیط 
زیستی ترجیح داده می شوند و گرنه در دولت 

سیزدهم به محیط زیســت اولویت داده شده 
است. در دو سال اخیر هیچ طرحی بدون مجوز 
سازمان حفاظت محیط زیست کلنگ نخورده 
است.ســاجقه در پاسخ به این پرسش که آیا 
تاکنون مجبور به موافقــت با اجرای پروژه ای 
شــده اید، گفت: من شــاگرد دانشگاه هستم 
و ادبیات محیط زیســت را در دانشگاه تهران 
تدریس می کنم و اگــر از نظَر مدیریتی تحت 
فشار قراربگیرم تا مجوزی برای احداث پروژه ها 
صادر شــود، ترجیح می دهم به همان جایگاه 
درس و تدریس بازگردم تا چنین اتفاقی نیفتد. 
تمام هدف ما تنها خدمت به مردم اســت.وی 
ادامه داد: مســائل محیط زیستی فرایندمحور 
هســتند و گــزارش ارزیابی زیســت محیطی 
بــرای ایجاد یــک صنعت در یــک مجموعه 
کارشناســی و تخصصی بررسی می شود و من 
هیــچ اطاع و دخالتی در آن نــدارم و در آن 
بخش نماینده های اقشار هم شرکت می کنند 
و موضوعــات کاما به صورت فنی و منطبق با 
آیین نامه ها و قوانین بررسی می شود و امضا و 
اباغ آن توســط معاون مربوطه انجام می شود 
و من در جریان تمام فرایند نیستم که بگویم 
در صدور مجوزها تحت فشــار قرار می گیرم.
رئیس ســازمان حفاظت محیط زیست افزود: 
در سرمایه گذاری های کانی که درکشور اتفاق 
می افتد یک فرد مکان مشخصی را برای پروژه 
خود در نظر می گیــرد که این مکان از دید او 
شــاید مناسب باشــد اما از دید متخصصان و 
مسئولان مربوطه ضوابطی برای استقرار وجود 
دارد. من از نظر خصوصیات فردی، شــخصی 

نیستم که زیر بار فشار بروم.
وی درحالی که نقل قول مطرح شده از طرف 
او مبنی بــر کنترل کامــل ذرات گرد و غبار 
در دوره مدیریتیــش را تکذیــب کرد، گفت: 
در داخل و خارج مرزهای کشــور کانون های 
گردو غبــار زیادی وجود دارد.در بســیاری از 
مواقع این ریزگردها از کشــورهایی که فاصله 
زیادی با ایران دارند وارد می شــوند و کشور را 
تحت تاثیر قــرار می دهند بنابراین با توجه به 
این مسئله می توان ادعا کرد که محیط زیست 
مرز ندارد.ساجقه اضافه کرد: رایزنی سیاسی و 
دیپلماســی اهمیت زیادی دارند. ایران در ۵۴ 

کنوانسیون و دستگاه  بین المللی عضو است. 
ما تکیف داریم که از ظرفیت های عالی کشور 
اســتفاده و در زمینه منشا خارجی ریزگردها 
به صورت عملی فعالیت کنیم.رئیس ســازمان 

حفاظت محیط زیســت ادامه داد: ســازمان 
حفاظت محیط زیســت کشــور ایــن اقدام 
مشترک را از کشــورهای همسایه آغاز کرده 
است و در این راستا نیز برای نخستین بار ۲۱ 
تیرماه سال ۱۴۰۱ اولین نشست منطقه ای با 
کشورهای همسایه با حضور رئیس جمهوری 
برگزار شد.وی افزود: این نشست دستاوردهای 
مناسبی از جمله بیانیه تهران، تشکیل سازمان 
منطقه ای محیط زیســت، صندوق منطقه ای 
محیط زیســت و دبیرخانه محیط زیســت را 
داشت. امور مربوط به اساسنامه  آن انجام شده 
و وزارت خارجه در حال تبادل آن با کشورهای 
عضو است.ساجقه ادامه داد: ما دیدارهایی با 
مقامات مختلف کشورهای همسایه داشتیم اما 
نکته مهم این اســت که تعامل داشتن بسیار 
سخت است چراکه این مسئله ممکن است در 
اولویت آن ها نباشد اما به طور کلی نشست های 

خیلی خوبی با کشور عراق داشتیم.
وی افــزود: حــدود یک ماه گذشــته، هیات 
کارشناســی ســازمان حفاظت محیط زیست 
متشکل از نمایندگان ســازمان، وزارت جهاد 
کشاورزی، وزارت نیرو و وزارت نفت به کشور 
عراق رفت و بــرای اولین بار قــرارداد اجرای 
طرح های مشــترک در چهار استان عراق و دو 

استان ایران امضا شد.
رئیس سازمان حفاظت محیط زیست با تاکید 
بر اینکه پیش از این فقط در قالب تفاهمنامه 
بــا عراق در زمینه مدیریت گــرد و غبار اقدام 
شــده و هیچ کار اجرایی در این کشــور انجام 
نشده بود. قرار است در استان المثنی در عراق 
۲۰۰ هزار هکتار اقدامات مشارکتی انجام شود 
و خوشبختانه این کشور به توانمندی جمهوری 
اســامی ایران در خصوص مهــار گرد و غبار 
واقف است.وی افزود: بر اساس زمان بندی های 
تعیین شده با روش هایی همچون ایجاد پوشش 
گیاهی، خاک پوش ها، بادشکن ها و یا استفاده 
از مســائل بیومهندســی و... فعالیت اجرایی 
انجام خواهد شد. در شهر دیرالزور سوریه نیز 

به صورت عملیاتی وارد عمل خواهیم شد.
ساجقه در ادامه گفت: سازمان ملل متحد از 
کشور ایران بابت نشست منطقه ای تقدیر و بر 
این اســاس ایران را میزبان نشست منطقه ای 
در شهریورماه انتخاب کرد.وی درباره اقدامات 
و دســتاوردهای ایــران در زمینــه مدیریت 
ریزگردها گفت: ما یک دســتگاه حاکمیتی و 
نظارتی هســتیم و ایجاد گفتمان مشترک با 

کشــورهای دیگر برای اینکه این مسئله جزو 
اولویت ها در دنیا قرار گیرد وظیفه ما است که 
الان به این دستاورد رسیده ایم.رئیس سازمان 
حفاظت محیط زیســت تاکید کرد: در فرایند 
اجرایــی باید دســتگاه های اجرایــی مربوطه 
همچون وزارت جهاد کشاورزی، سازمان منابع 
طبیعی و آبخیــزداری کشــور و وزارت نیرو 
پاسخگو باشند.ســاجقه در خصوص جایگاه 
سازمان حفاظت محیط زیست در قانون هوای 
پاک اظهارکرد: سازمان حفاظت محیط زیست 
متولی نظارت براجرای قانون است. در آخرین 
نشســتی که درباره قانون هــوای پاک برگزار 
شد، تکالیف تمامی دستگاه ها بر اساس قانون 
را اعام کردیم و در جلســات مشترکی که در 
قالب ستاد کاهش آلایندگی به ریاست معاون 
اول رئیس جمهوری برگزار شد، درصد عملکرد 
هر کدام از دســتگاه ها را نیز بیان کردیم.وی 
تاکید کرد:گرد و غبرا، آلودگی هوا و انتشــار 
آلاینده مســئله ای نیست که اعام کنیم یک 
ســال تا دو ســال کاهش خواهد یافت.رئیس 
ســازمان حفاظت محیط زیســت با تاکید بر 
اینکــه در اجــرای قانون هوای پــاک قصور 
بسیاری وجود دارد، گفت: در نشست هایی که 
با دســتگاه های ۱۲گانه داشتیم به این نتیجه 
رســیدیم که حدود ۱۰۳ هزار میلیارد تومان 
و حدود ۳ میلیارد دلار نیاز اســت که در سال 
جاری دســتگاه ها بتواننــد تکالیف خود را در 
قانون هوای پاک انجام دهند. در بودجه ســال 
۱۴۰۲ دستگاه ها تقریبا وضعیت مناسبی دارند 
اما نمی توانیم یکباره کل اعتبارات کشور را به 

این مسئله اختصاص دهیم.
وی درخصــوص تعطیلــی مــدارس به دلیل 
آلودگــی هوا در ســال جــاری اظهــار کرد: 
خوشــبختانه توســط وزارت صمــت)وزارت 
صنعت، معدن و تجــارت( در تهران اقدامات 
بســیار مناســبی انجام و ۱۰۰ ایستگاه برقی 
ســازی خودروها در تهران و کرج ایجاد شده 
است و حدود ۱۰۰۰ دســتگاه اتوبوس برقی، 
موتور ســیکلت برقی وارد شهر تهران خواهند 
شد و ۹ خودروی برقی توسط رئیس جمهوری 
افتتاح شــد و این مسائل دســتاورهای بسیار 

مناسبی در زمینه حمل و نقل هستند.
ســاجقه ادامه داد: اما مســئله مهــم ایجاد 
زیرســاخت های حمل و نقل عمومی مناسب 
با شــهر تهران و کنترل ســوخت های منابع 
متحرک اســت که در این زمینه دســتگاه ها 

و صنایــع متخلف حتما متوقف می شــوند و 
یا به آن ها برای اصاح ســبک فعالیت فرجه 
محیط  حفاظت  افزود:ســازمان  می دهیم.وی 
زیست یک ضابط قضایی است و می تواند سراغ 
صنعت متخلف رود و آن را پلمب کند که این 
اتفاق نیز رخ داده اســت. صنایعی در کشــور 
داریم که منابع آب و خاک را از بین می بردند 
بنابراین وارد عمل شــدیم و خوشــبختانه تا 
دوماه دیگر تصفیه خانه  آن ها ایجاد می شــود 
و مجــوز باز کردن پلمــب را می دهیم.رئیس 
ســازمان حفاظت محیط زیست تصریح کرد: 
حداکثــر ۱۵ درصد قانون  هــوای پاک هم در 
کشــور اجرا نشده اســت. اجرای قانون هوای 
پاک به اعتبارات بسیار بسیار کانی نیاز دارد. 
طی این دو ســال اقدامات مناســبی از سوی 
تمام دستگاه هایی که مخرب هوا، آب و خاک 
بودند، انجام شــده است. در خصوص مدیریت 
آلاینده ها، پساب ها و... انجام شده است. به طور 
مثال هر صنعتی که  می خواهد راه اندازی شود 
در ابتدای کار تصفیه خانه خود را آماده سپس 
آغاز بــه فعالیت می کنــد. در زمینه مدیریت 
آب صنایــع و کارخانه ها اقدامات خوبی انجام 
شده اســت.وی افزود: در خصوص آلایندگی 
جو، دولت بر کاهش آلایندگی صنعتی تمرکز 
بالایی دارد و وزارت صمت اقدامات مناســبی 
انجام می دهد. شهرداری ۹ کانشهر نیز مکلف 
شــده اند و اقدامات مناســبی را در خصوص 

تصفیه جو انجام می دهند.
ســاجقه با بیان اینکه مبحث کیفی ســازی 
ســوخت در وزارت نفت در دســتور کار قرار 
دارد ،گفت: حدود ۹ پالایشــگاه در کشور در 
حال کیفی سازی هســتند که کاهش سولفور 
به صفــر را به دنبــال دارد. درصورتی که این 
اتفاق رخ دهــد، نیروگاه ها نیــز می توانند از 
سوخت مناسبی اســتفاده کنند. رویکردهای 
زیســت محیطی بسیار زیادی در صنعت نفت 
نیز وجود دارد که طــی روزهای آینده رئیس 
جمهوری آن ها را افتتــاح خواهد کرد.رئیس 
سازمان حفاظت محیط زیست درباره دریاچه 
ارومیه اظهار کرد: عاوه بر اتفاقاتی که در ادوار 
زمین شناسی برای این دریاچه رخ داده است، 
در حاضر دخالت های انسانی باعث تسریع در 

کاهش آب آن شده است.
وی ادامه داد: از سالیان گذشته اقدامات سخت 
افزاری انجام شــد که به بهره برداری رسید. در 
حــال حاضر تراز آب دریاچــه ارومیه اصا در 
وضعیت مناســبی قرار ندارد. در دولت مطرح 
شــده و ســتاد ملی دریاچه ارومیه طی هفته 
با حضور جاری معــاون اول رئیس جمهوری 
برگزار می شود.ساجقه درباره سدهای احداث 
شده در منطقه دریاچه ارومیه اظهار کرد: قرار 
اســت از سدهای سیلوه و شــهید کاظمی به 
میــزان ۶۰۰ میلیون مترمکعب حق آبه گرفته 
و در دریاچه ارومیه رهاســازی شود. با توجه 
کاهش نــزولات جوی و تبخیر بالا و عمق کم 
دریاچه - که تنها حدود ۱۶ متر است - شرایط 

دشوار است.
ســاجقه با اشاره به مقایســه دریاچه ارومیه 
بــا وان ترکیه گفت: عمــق آب در وان ترکیه 
بســیار زیاد اســت و به ۱۷۰ متر هم می رسد 
ولی نهایت عمق آب دریاچه ارومیه حدود ۱۷ 
متر است و آب آن به سرعت تبخیر می شود.وی 
ادامه داد: فاز سخت افزاری دریاچه ارومیه تمام 
شده است و تنها ۱۰ کیلومترمسیر برای انتقال 
آب تصفیه خانه تبریز بــه دریاچه باقی مانده 
کــه در صورت تکمیل آن حدود ۳۲۰ میلیون 
مترمکعب آب وارد دریاچه می شــود و وزارت 

نیرو در آینده این مسیر را تکمیل می کند.
رئیس سازمان حفاظت محیط زیست ادامه داد: 
ما از سدهای چپرآباد که در حال افتتاح هستند 
از وزارت نیرو خواســتیم که حق آبه به سرعت 
رها شــود و اجازه نمی دهیم که دریاچه دوباره 
به وضعیت وخیم برسد و تا اواخر شهریور این 
حق آبه رها خواهد شد و امیدواریم که در پاییز 
نیز میزان بارندگی ها مناسب باشد.وی درباره 
مســئله مدیریت نرم افزاری اظهار کرد: توصیه 
می کنم هم وزارت جهاد کشاورزی و هم وزارت 
نیرو تکالیفشان را انجام دهند و این یک بحث 

اساسی و برنامه جامعی است.

کلنگ زنی بزرگترین پل قوسی ایران با 325 متر طول 
در جاده یاسوج- سی سخت

گروه شهرســتانها - ربیعی: استاندار کهگیلویه و بویراحمد گفت: تا ساعتی 
دیگــر کلنگ بزرگترین پل قوســی ایران با ۳۲۵ متر طول در جاده یاســوج- 
سی سخت با حضور وزیر بهداشت به عنوان نماینده دولت به زمین زده می شود.
به گزارش امید دنا از یاســوج استاندار کهگیلویه و بویراحمد در نشست با وزیر 
بهداشــت درمان و آموزش پزشــکی در محل دفتر نماینده ولی فقیه در استان 
اظهــار کرد: کهگیلویه و بویراحمد یک درصد جمعیت و خاک کشــور را دارد 
ظرفیت های منحصر به فردی داریم اگر در گذشــته می گفتیم ۳۰ درصد نفت 
و گاز را تولید می کنیم اما اکنون ۵۰ درصد صادرات نفت کشــور از این استان 
اســت ۱۰ درصد از روان آب های کشور نیز متعلق به ماست.وی گفت: به خاطر 
بی توجهی در زمان طاغوت هرچه امکانات داریم مربوط به جمهوری اســامی 
است دانشگاه علوم پزشکی ما مربوط به نظام جمهوری اسامی است اما با همه 
کارهایی که انجام شده عقب افتادگی هایی داریم انتظار است در این سفر بخشی 
از نارســایی های ما جبران شود مرکز قلب بیمارســتان امام سجاد کلنگ زنی 
می شود و تجهیزات را در دستور کار قرار داده اید با حضور شما پزشکی هسته ای 
به بهره برداری می رســد و دستور تجهیزات را نیز داده اید همچنین در فرودگاه 
به اورژانس هوایی کشــور دستور دادید تا تامین بالگرد در دستور کار قرار گیرد 
همچنین طبق دستوری که داده اید بیمارستان ۳۲ تختخوابی در پاتاوه ساخته 
خواهد شد.اســتاندار گفت: با حضور شــما بزرگترین پل قوسی کشور به طول 
۳۲۵ متر در جاده یاســوج- سی ســخت امروز کلنگ زنی می شود پیمانکار آن 
انتخاب شده و ۵۰۰ میلیارد تومان هزینه آن می شود.وی گفت: برای بیمارستان 
شــهید رجایی ۶۰ میلیارد تومان گذاشته اید و با وزیر نفت هم صحبت کردید 
۴۰ میلیارد تومان آنها قرار می دهند تا بازسازی شود همچنین دستور تجهیزات 
بیمارستان نرگسی گچساران را دادید که این بیمارستان مستقل از بیمارستان 
شــهید رجایی شــود و دستور دادید جلســه ای در تهران تشکیل شود تا برای 
بیمارستان ۲۵۰ تختخوابی کهگیلویه تامین اجتماعی و وزارت بهداشت جلسه 

برگزار کنند.

اداره کل بنادر و دریانوردی استان بوشهر
 برای سومین سال متوالی در جشنواره شهید رجایی 

خوش درخشید
 گروه شهرســتانها– صبا کرمپورنیا: اداره کل بنادر و دریانوردی اســتان 
بوشــهر برای سومین سال متوالی در گروه زیربنایی و توسعه زیرساخت در بین 
واحدهای اجرایی شرکت کننده در جشنواره شهید رجایی پپبه عنوان دستگاه 
برتر معرفی شــد. اداره کل بنادر و دریانوردی استان بوشهر، در متن لوح تقدیر 
احمد محمدی زاده استاندار بوشهر خطاب به محمد شکیبی نسب مدیرکل بنادر 
و دریانوردی اســتان آمده است: ضمن تبریک هفته دولت و گرامی داشت یاد و 
خاطره شهیدان رجایی و باهنر، با عنایت به ارزیابی صورت گرفته، ستاد بیست 
و ششمین جشنواره شهید رجایی استان بوشهر اداره کل بنادر و دریانوردی این 
استان را در ارزیابی عملکرد سال ۱۴۰۱ به عنوان دستگاه اجرایی برتر در گروه 
زیربنایی و توسعه زیرساخت در بین واحدهای اجرایی شرکت کننده در فرایند 
ارزیابی عملکرد اعام می نماید. در ادامه متن لوح تقدیر اهدایی استاندار بوشهر 
آمده است: با تبریک این موفقیت به جنابعالی و کلیه کارکنان محترم اداره کل 
بنادر و دریانوردی استان، از درگاه خداوند متعال توفیق بیشتر در مسیر تحقق 
منویات مقام معظم رهبری و سیاســت های دولت محترم را مسئلت می نمایم. 
گفتنی اســت لوح تقدیر و تندیس رتبه برتر در جشنواره شهید رجایی استان 
بوشــهر ویژه هفته دولت با حضور آیت الله صفایی بوشهری نماینده ولی فقیه 
در اســتان و امام جمعه بوشهر و احمد محمدی زاده استاندار بوشهر به محمد 

شکیبی نسب مدیرکل بنادر و دریانوردی استان اهدا شد.

افزایش۱۰۰ هکتاری میزان کشت گلخانه ای استان 
در دولت سیزدهم تبریز 

گروه شهرســتانها - زینب طاهر بکتاش: مدیر کل جهاد کشاورزی استان 
آذربایجان شــرقی در جمع اصحاب رسانه اســتان اظهار کرد در طول دو سال 
دولت ســیزدهم به میزان ۱۰۰ هکتار کشــت گلخانه ای در استان افزوده شده 
اســت. وی یادآور شد بیشــتر از هزار هکتار گلخانه  در دســت اجرا داریم که 
در زمان دولت ســیزدهم زیرســاخت های بیش از هزار هکتار کشت گلخانه در 
استان دردست اجرا می باشد که در قالب های شهرک های صنعتی و تعداد از آنها 
توسط افراد عادی در حال اجرا می باشد که با پیشرفت ۱۰ الی ۹۰ درصدی در 
دست اقدام اســت که با اتمام این پروژه ها می توان گفت که استان می توانداز 
محصولات گلخانه ای ادعای خودکفایی داشــته باشــد.رئیس جهادکشاورزی 
آذربایجان شــرقی خبردادبه مناســبت هفته دولت ۸۳پــروژه در بخش های 
مختلف کشاورزی استان ازجمله دام وطیور،شیات،باغبانی،صنایع تبدیلی و....با 
اعتباری بالغ بر۶هزارمیلیاردتومان به بهره برداری می رسد که از بخش اعتبارات 
بخش خصوصی تامین میشــود اکبرفتحی اعام کرد:در بخش شیات تولیدات 
خودرااز۷هزارو۵۰۰تن به۹هزارو۵۰۰تن رســانده این وشاهدپیشرفت سرمایه 
گذاری هســتیم.وی با اشاره به سرمایه گذاری مناسب انجام گرفته در حوزه دام 
و طیور گفت: تا ابتدای دولت ســیزدهم ظرفیت مرغداری های استان حدود ۳ 
میلیــون و ۲۰۰ هزار الی ۳ میلیون و ۳۰۰ هزار قطعه بود اما با اتمام طرح های 
نیمه  تمام این ظرفیت به ۵ میلیون قطعه رسیده است. این آمار نشان می دهد 
آذربایجان شرقی این ظرفیت را دارد تا مرغ موردنیاز خود را با سرمایه گذاری های 
انجام  شــده، تأمین کند. در حوزه دام سبک نیز دامداری های صنعتی ایجاد و 
مورد بهره برداری قرارگرفته اســت به  طوری که گوسفندداری ۱۰۰ هزار رأسی 
در استان در حال عملیاتی شدن است و فاز اول آن به بهره برداری رسیده است. 
در حوزه دام سنگین نیز واحدهای دامداری های صنعتی توسط سرمایه گذاران و 
هلدینگ های کشاورزی برخی نهادها اجرایی شده است که تعدادی از آن ها نیز 

در هفته دولت به بهره برداری خواهد رسید.

رئیس پلیس فتا کرمانشاه:

زائران از پرداخت بیعانه رزرو خودرو خودداری کنند
رئیس پلیس فتا اســتان کرمانشــاه در خصوص کاهبرداری های اینترنتی به 
بهانه رزرو خودرو بین شــهری از طریق سایت های واسطه ای در فضای مجازی، 
به زائرین اربعین هشــدار داد. سرهنگ »علی عباسی کســانی« اظهار کرد: با 
توجه به آغاز پیاده روی اربعین و حرکت زائران به ســمت مرزهای کشور جهت 
عزیمت به عتبات عالیات، متأســفانه برخی از مجرمان با سوء اســتفاده از بستر 
ایجاد شــده توسط سایت های واســطه گر و حجم انبوه آگهی های رزرو خودرو 
مسافربر بین شهری در این سایت ها، از غفلت زوار سوء استفاده کرده و مبالغی را 
بابت رزرو این خودروها از شــهروندان دریافت می کنند.وی افزود: در این روش، 
مجرمان ســایبری با انتشار تصاویر غیرواقعی از خودرو و مدل آن به درج آگهی 
جعلی که معمولاً دارای قیمت های وسوســه انگیز و زیر قیمت بازار است اقدام 
می کنند و پس از واریز وجه، صاحب آگهی دیگر پاســخگوی آن ها نیست.این 
مقام انتظامی از زائران خواســت از واریز هرگونه وجهی حتی مبالغ کم به عنوان 
بیعانه خودداری کرده و پرداخت وجه را به بعد از حضور در محل موکول کنند.

اخبار کوتاه

رئیس اداره بنــدر و دریانوردی گناوه با تائید 
آلودگی نفتی ســاحل این بندرگفت: بمحض 
اطــاع از آلودگی نفتی حوزه اســتحفاظی و 
ســاحل این بندر، ه پیگیری هــای لازم برای 
شناسایی منشــا و اقدام برای پاکسازی انجام 

شد. 
کیامرث جوکار اظهار کرد: لکه های نفتی بر اثر 
مد دریا به ســاحل و خشکی این بندر سرازیر 

شده است و در حال افزایش است.
وی افــزود: علــت آلودگــی نفتی براســاس 
بررســی های به عمل آمده توسط کارشناسان 
اعزامــی اداره کل بنادرو دریانوردی اســتان، 
نشــت نفت از یکی از خطوط انتقال زیر دریا 

به سمت جزیره خارگ است.جوکار یادآورشد: 
حجــم آلودگی نفتی به ســاحل گناوه رو به 
افزایش اســت و باید هرچه زودتر فات قاره 
با همکاری دیگر دستگاه های مرتبط نسبت به 

مهار نشتی خط لوله اقدام کند.
رئیس اداره حفاظت محیط زیســت گناوه به 
خبرنــگار ایرنا گفت: ایــن اداره پیگیری لازم 
را از زمان آلودگی نفتــی در دریا با نهاد های 
مربوطه شامل نفت و گاز گچساران، اداره بندر 
وردریانوردی اســتان، محیط زیست و فات 
قــاره جزیره خارگ انجام داده اســت.کامبیز 
عبدالهی افزود: پس از پیگیری و پایش دریایی 
توســط تیم اعزامی مقابله با آلودگی اداره کل 

بنادرو دریانوردی استان بوشهر، نیرو های آن 
برای پاکســازی مستقر شده اند.وی بیان کرد: 
آلودگی ساحل به مواد نفتی، خطرات زیست 
محیطی بــرای آبزیان دریایی و افرادی که در 
دریا شــنا می کنند درپی دارد و پاکســازی و 
جمع آوری آن باید در اسرع وقت انجام شود.
رئیس اداره حفاظت محیط زیســت گناوه با 
بیان اینکه ســطح آلودگی بسیار زیاد است از 
مردم خواست تا پایان جمع آوری موادنفتی به 
دلیل خطرات جسمانی و بیماری های پوستی 

از شناکردن در دریا پرهیز کنند.
ســاحل بندرگناوه عاوه بر اینکــه در طول 
ســال بویژه ماه های پایانی و تعطیات نوروز 

میزبــان هموطنــان از نقاط مختلف کشــور 
است، به مکانی مفرح و مناسب برای پرکردن 
اوقــات فراغت اهالی این شهرســتان از جمله 

شناکردن در فصل تابستان تبدیل شده است 
که سرازیرشــدن لکه های نفتی به این نقطه 
خطرات زیادی برای مردم دربر خواهد داشت.

مدیرکل ثبت احوال فارس، تعداد ازدواج های ثبت شــده طی پنج ماه گذشته در 
استان را ۱۱ هزار و ۸۷۷ مورد اعام کرد و گفت: نرخ طاق استان در همین بازه 
زمانی ۳۹۹۷ مورد بوده که نشــان می دهد به ازای هر ۴ ازدواج یک طاق انجام 
شده است.سید عباس هاشمی ضمن بیان اینکه با وجود کاهش نرخ ولادت، فارس 
وارد سیاه چاله جمعیتی نشده است، گفت: از ابتدای امسال تا پایان مرداد، ۲۲ هزار 
و ۸۴۵ واقعه ولادت در فارس حادث شــده حال آنکه سال گذشته در همین بازه 
زمانی ۲۳ هزار و ۳۵۲ واقعه ولادت در فارس ثبت شــده بود؛ مقایســه این اعداد 
نشــان دهنده کاهش ۲.۲ درصدی است.این مقام مســئول نرخ باروری در فارس 
را ۱.۵۴ اعام و اضافه کرد: از ابتدای ســال تا پایان مرداد، ۵۳۱ مورد دوقلوزایی 

و ۱۴ مورد ســه قلوزایی در فارس ثبت شــده است.هاشمی با اشاره به اینکه نرخ 
وفات امســال در فارس رشد ۱.۳ نســبت به سال گذشته داشته است، از کاهش 
۱۷ درصدی نرخ ازدواج و کاهش ۹ درصدی نرخ طاق در این استان طی همین 

بازه زمانی خبر داد.
او گفت: طی ۵ ماه منتهی به پایان مرداد امسال ۱۱ هزار و ۸۷۷ فقره ازدواج و در 
همین مدت ۳۹۹۷ فقره طاق در دفاتر رسمی ثبت شده و مقایسه  نشان از ثبت 
یک طاق به ازای هر ۴ ازدواج اســت.وی اضافه کرد: نرخ طاق استان در همین 
بازه زمانی ۳۹۹۷ مورد بوده که نشــان می دهد بــه ازای هر ۴ ازدواج یک طاق 
انجام شده است.این مقام مسئول یکی از بیشترین درخواست ها از ثبت احوال را 
تغییر نام و نام خانوادگی ذکر و اضافه کرد: از ابتدای امســال تاکنون۳۰۴۴ فقره 
پرونده تغییر نام خانوادگی و ۲۲۸۸ فقره پرونده تغییر نام در فارس تشکیل شده 
است.هاشمی، همچنین گفت: آمارهای پنج ماه گذشته نشان می دهد که در بحث 
نامگذاری پســران آیهان، امیرعلی، آراد، حسین، آریا، امیرحسین، کیان، شاهان، 
محمد و ماهان و در نامگذاری دختران اســامی دلوین، فاطمه، رستا، زهرا، آدینا، 
نیــا، نورا، آیلین، نیکا و آوا جزو ۱۰ نام پرتقاضا بوده اســت.مدیرکل ثبت احوال 
فارس خاطرنشان کرد: از ابتدای سال ۱۴۰۲ تاکنون ۱۱ هزار و ۹۰۳ نوزاد پسر و 

۱۰ هزار و ۹۴۲ نوزاد دختر در این استان متولد شده اند.
هاشمی همچنین پاسخگویی به ۷۵ هزار استعام و ثبت نام ۶۸ هزار و ۷۲۰ مورد 
کارت هوشمند ملی طی پنج ماه گذشته را از دیگر خدمات اداره کل ثبت احوال 
فارس در پنج ماه گذشته برشمرد و اظهار کرد: ۹۸ درصد افراد واجد شرایط برای 
دریافت کارت هوشــمند ملی ثبت نام کرده اند.او، تعداد کارت های هوشمند ملی 
رسوب شده در دفاتر پستی استان را ۸۸ هزار و ۹۵۶ مورد اعام و خاطرنشان کرد: 
علیرغم ارسال پیامک به این شهروندان هنوز مراجعه ای برای دریافت کارت ملی 
انجام نشــده است.مدیرکل ثبت احوال فارس یادآور شد: براساس پیش بینی های 
انجام شده در برنامه هفته توسعه به مرور تمام شناسنامه های ایرانیان جمع آوری 
و کارت هوشــمند ملی جایگزین آن خواهد شد.او پیرامون صدور شناسنامه برای 
اتباع بیگانه دارای مادر ایرانی بدون اشاره به تابعیت آنها و تهدیدهای ناشی از این 
رویکرد، گفت: این دغدغه را با نگاه تهیه اصاحیه بر قانون ســال ۹۸ مکررا اعام 
کرده ایــم و آمادگی داریم هر نوع همکاری را در این زمینه با نمایندگان داشــته 
باشیم.هاشمی همچنین تعداد شناسنامه های صادر شده برای اتباع بیگانه دارای 
مادر ایرانی در اســتان را ۱۹۸ مورد اعام و اضافه کــرد: برای ۱۴۰ ایرانی بدون 

شناسنامه شناسایی شده در استان نیز تشکیل پرونده انجام شده است.

رئیس اداره بندر و دریانوردی گناوه خبر داد

آلودگی ساحل گناوه به مواد نفتی

مدیرکل ثبت احوال فارس:

به ازای هر ۴ ازدواج یک طلاق در فارس ثبت شده است

رئیس سازمان محیط زیست:

پتروشیمی میانکاله
مجـوز اسـتقرار ندارد

آگهی فقدان سند مالکیت 
آقای زین العابدین ســرائی دلال ورثه آقای حســین ســرائی دلال بــا ارئه دو برگ 
استشــهادیه المثنی که در دفترخانه اسناد رسمی ۴۸ بابل تصدیق امضاء شده و طی 
درخواست شماره ۱۹۷۹-۱۴۰۲ مورخ ۲۲/۵/ ۱۴۰۲ تقاضای صدور سند مالکیت پاک 
۱۹۶۵- اصلی بخش دو غرب بابل حوزه ثبتی بابل که ســند مالکیت بشــماره سریال 
۰۶۲۸۳۷ دفتر جلد ۴۹ صفحه ۳۴۳ ثبت ۳۵۴۵ بنام آقای حسین سرائی دلال صادرو 
تسلیم شده بود و برابر سند رسمی رسمی ۴۲۸۷۸ مورخ ۱۳۹۸/۴/۱۸ مقدار ۱۰ سهم 
از ۱۴ ســهم دانگ پاک فوق به آقای ســید رضا عزیزی مرزناکی منتقل شده بعلت 
جابجائــی مفقود گردیده را نموده مراتب در اجرای ماده ۱۲۰ اصاحی آئین نامه قانون 
ثبت در یک نوبت آگهی تا چنانچه اشخاصی مدعی انجام معامله یا وجود سند مالکیت 
یا سند معامله به اداره ثبت محل ارائه و رسید دریافت نمایند چنانچه پس از اتمام مدت 
مقرر اعتراض ارائه نگردید و یا در صورت اعتراض اصل سند مالکیت یا سند معامله ارائه 
نشــود این اداره مطابق مقررات اقدام به صدور سند مالکیت المثنی بنام مالک خواهد 
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